
 
 

LAEVA    VALLAVOLIKOGU 

 

ISTUNGI  PROTOKOLL 
 

Laeva                                             08. 12. 2015  nr 26 

 

Algus kell 15.30, lõpp kell 17.30 

Juhatas Elviire Villa 

Protokollis Juta Mäesepp 

Osa võtsid volikogu liikmed:  Karmen Kukk, Jüri Koster, Arvo Pennonen, Kaido Põdersoo, Külli 

Suvi,  Merike Veemaa, Elviire Villa, Ago Vooremäe,  

Puudus: Priit Raidvee.  

Osalesid vallavalitsuse liikmed: arengu- ja keskkonnanõunik Kadi Kukk, vallavanem Koit Prants,  

sotsiaaltööjuht, lastekaitsespetsialist Kersti Kõrge, finantsjuht-pearaamatupidaja Ulvi Viilvere, 

majandusspetsialist Tiit Sangla  ja vallasekretär Helen Mägi. 

Kutsutud: Puhja Vallavolikogu esimees Vahur Jaakma 

 

Poolthäälteenamusega (8) kinnitati järgmine päevakord: 

1.  Puhja Vallavolikogu 30.11.2015 otsuse nr 29 tutvustamine 

2.  Laeva valla 2015. a III lisaeelarve vastuvõtmine, I lugemine    

3.  Laeva valla eelarvestrateegia aastateks 2016-2019    

4.  Laeva valla 2016. a eelarve vastuvõtmine, I lugemine    

5.  Revisjonikomisjoni kontrolli tulemuste realiseerimine 

6.  Vallavara omandamine 

7.  Avaliku kirjaliku enampakkumise tulemuste kinnitamine ja enampakkumise võitjaga 

rendilepingu sõlmimine 

8.  Maade munitsipaalomandisse taotlemine ja katastriüksuse sihtotstarbe määramine 

9.  Ojari tee 6 (katastriüksus 38301:003:0323) jagamisel tekkivatele  katastriüksustele 

sihtotstarvete määramine 

10. Viljahoidla (katastriüksus 38301:002:0309) jagamisel tekkivatele  katastriüksustele 

sihtotstarvete määramine 

11. Laeva Vallavolikogu 26. novembri 2013. a otsuse nr 11 “Laeva Vallavolikogu alatiste 

komisjonide liikmete kinnitamine” muutmine 

12. Vaba arutelu  

 

 

1.  Puhja Vallavolikogu 30.11.2015 otsuse nr 29 tutvustamine 

Kuulati Puhja Vallavolikogu esimehe Vahur Jaakma tutvustust haldusterritoriaalse korralduse 

muutmise algatamisest ning ettepaneku tegemisest ühinemisläbirääkimiste alustamiseks. 

Info võeti teadmiseks. 

 

2. Laeva valla 2015. a III lisaeelarve vastuvõtmine, I lugemine    

Istungi juhataja teavitas, et lisaeelarvet menetleti eelnevalt ka majanduskomisjonis ja komisjoni 

liikmete ettepanekud on eelnõusse juba lisatud, majanduskomisjon oli lisaeelarvega nõus ja suunas 

selle volikokku. 

Arvo Pennonen tegi ettepaneku võtta eelnõu vastu ühe lugemisega. 



 

Istungi juhataja pani hääletusele, kes on selle poolt, et võtta vastu Laeva valla 2015. a  III 

lisaeelarve. 

Poolt oli 8 volikogu liiget.  

OTSUSTATI: Võtta vastu määrus nr 25 „Laeva valla 2015.a.  III lisaeelarve vastuvõtmine“ 

 

3.  Laeva valla eelarvestrateegia aastateks 2016-2019    

Kuulati finantsjuht-pearaamatupidaja Ulvi Viilvere selgitust eelnõu kohta. 

Ettevalmistatud määruse eelnõu vastuvõtmise poolt oli 8 volikogu liiget. 

OTSUSTATI: Võtta vastu määrus nr 26 „Laeva valla eelarvestrateegia aastateks 2016-2019“ 

 

4.  Laeva valla 2016. a eelarve vastuvõtmine, I lugemine    

Toimus eelnõu I lugemine. 

OTSUSTATI: Lõpetada Laeva valla 2016.a eelarve I lugemine ja suunata see avalikustamisele. 

Parandusettepanekud esitada hiljemalt 22. detsembriks e-posti aadressil finants@laeva.ee  või 

paberkandjal Vallavalitsuse kantseleisse. 

 

5.  Revisjonikomisjoni kontrolli tulemuste realiseerimine 

Kuulati revisjonikomisjoni esimehe Elviire Villa tutvustust eelnõu kohta. 

Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt 8 volikogu liiget. 

OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr 91“ Revisjonikomisjoni kontrolli tulemuste realiseerimine.“ 

 

6.  Vallavara omandamine 

Kuulati arengu- ja keskkonnanõunik Kadi Kuke selgitusi eelnõu kohta. 

Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt oli 7 volikogu liiget, vastu ei olnud ja erapooletu 

oli 1 volikogu liige. 

OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr 92 „Vallavara omandamine.“ 

 

7.  Avaliku kirjaliku enampakkumise tulemuste kinnitamine ja enampakkumise võitjaga 

rendilepingu sõlmimine 

Kuulati arengu- ja keskkonnanõunik Kadi Kuke selgitusi eelnõu kohta. 

Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt oli 8 volikogu liiget. 

OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr 93 „Avaliku kirjaliku enampakkumise tulemuste kinnitamine 

ja enampakkumise võitjaga rendilepingu sõlmimine.“ 

 

8.  Maade munitsipaalomandisse taotlemine ja katastriüksuse sihtotstarbe määramine 

Kuulati arengu- ja keskkonnanõunik Kadi Kuke selgitusi eelnõu kohta. 

Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt oli 8 volikogu liiget. 

OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr 94 „Maade munitsipaalomandisse taotlemine ja katastriüksuse 

sihtotstarbe määramine.“ 

 

9.  Ojari tee 6 (katastriüksus 38301:003:0323) jagamisel tekkivatele  katastriüksustele 

sihtotstarvete määramine 
Kuulati arengu- ja keskkonnanõunik Kadi Kuke selgitusi eelnõu kohta. 

Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt oli 8 volikogu liiget. 

OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr 95 „ Ojari tee 6 (katastriüksus 38301:003:0323) jagamisel 

tekkivatele  katastriüksustele sihtotstarvete määramine.“ 

 

10. Viljahoidla (katastriüksus 38301:002:0309) jagamisel tekkivatele  katastriüksustele 

sihtotstarvete määramine 

Kuulati arengu- ja keskkonnanõunik Kadi Kuke selgitusi eelnõu kohta. 

mailto:finants@laeva.ee


 

Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt oli 8 volikogu liiget. 

OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr 96 „Viljahoidla (katastriüksus 38301:002:0309) jagamisel 

tekkivatele  katastriüksustele sihtotstarvete määramine.“ 

 

11. Laeva Vallavolikogu 26. novembri 2013. a otsuse nr 11 “Laeva Vallavolikogu alatiste 

komisjonide liikmete kinnitamine” muutmine 

Kuulati majanduskomisjoni esimehe Kaido Põdersoo selgitusi eelnõu kohta. 

Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt oli 8 volikogu liiget. 

OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr 97 „Laeva Vallavolikogu 26. novembri 2013. a otsuse nr 11 

“Laeva Vallavolikogu alatiste komisjonide liikmete kinnitamine” muutmine.“ 

 

12. Vaba arutelu  

Toimus arutelu vallaelu puudutavate probleemide üle. 

 

 

Lepiti kokku, et järgmine volikogu istung toimub 12. jaanuaril 2016,  algusega kell 15.30.  

 

 

 

 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/ 

Elviire Villa 

Vallavolikogu esimees. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


